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ПРЕдСЕДНКУ  
СКУПШТШ{Е  ГРАДА  ноВог  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  234. седвици  од  24. априла  2019. године, 
разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборника  др  Горана  Радојева, 
поставњено  на  ХХУјјј  седници  Скупцлине  Града  Новог  Сада  од  27. новембра  
20 1 8. године, припремњен  у  Градској  управи  за  имовину  и  имовинско-правне  
послове, и  тим  поводом  донело  је  3аклучак  број : 46-2/2018-822-ІI од  24. априла  
2019. године, који  Вам  са  одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  у  
прилогу . 



Градско  веће  Града  Новог  Сада, поводоМ  разматрања  Предлога  текста  одговора  на  
одборничка  Питања  Др  Гораиа  Радојева  са  ХХУјјј  седнице  Скуппітине  Града  Новог  Сада, 
од  27. новембра  201 8. тодине, која  су  припремлена  у  Градској  управи  за  имовину  и  
имовинско-правне  послове, на   234. седници  одржаној   24 .04 ..2ОІ9. 
године  доноси  

3Акл)УЧАК  

I. Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничка  питања  др  Гораиа  Радој  ева  са  XXVІІІ  
седшіце  Скулштине  Града  Новог  Сада, од  27. новембра  2018. године,  којије  припремлен  
у  Градској  управи  за  имовину  и  имовинско-правне  послове. 

11. Одговор  на  одборничка  питања  др  Горала  Радојева, који  чини  саставни  део  
овог  закњучка, доставла  се  председнику  Скупштине  Града  Новог  Сада. 

РЕПУБЛІІКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЛША  ВОЈВОДІША  
ГРАд  ноВи  САД  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  ПОВОГ  САДА  
bpoj 46-2/2018-822-П  
Дина: 24.04.2019.године  
НОВИ  САД  



одборНик  у  Скупштини  Града  Новог  Сада, др  Горана  Радојев, на  XXVІIІ  седници  Скупштине  
Града  Новог  Сада, одржаној  27. новембра  20 18. године, поставиоје  следећа  одборничка  питања: 

1. ,, да  ли  је  Град  llови  Сад  покушао  да  ломогне  Министарству  унутрашњих  
послова, како  би  побојі,шао  услове  рада, како  је  то  чинио  и  у  прошлости , јер  је  
МУГІ  навео  да  је  разлог  затварања  станиіде  у  Улици  Мише  димитријевића  
управо  тај , односно  да  су  услови  за  рад  изузетно  лоши ? 

2. ,, да  ли  постоји  намера  Града  да  ту  локацију , на  којој  се  налази  Полицијска  
станица  у  Улици  Мише  димитријевића , прода  приватном  инвеститору  за  
стамбени  комплекс , како  се  шпекулише  у  јавности  већ  неко  време? 

Поставлена  одборничка  питања  су  обрађена  у  Градској  управи  за  имовину  и  имовинско -
правне  послове, којаје  доставила  следећи  

одговоР  

Градска  управа  за  имовииу  и  имовинско  - правне  послове  нема  сазнања  који  су  
били  разлози  Министарства  унутрашњих  послова  за  затварање  станице  у  Улици  Мише  
димитријевића , а  за  наведену  локацијује  актуелна  измена  важећег  плана, по  основу  које  
је  планирана  изградња  предшколске  установе  на  овој  локацији. 
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